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MUDr. Tomko: 
Ak vidím, že koľko našich spoluobčanov teda je v nemocnici a s akou suitou chodí, tak mám 
ten pocit, že pomaly jedna tretina nechodí do školy. Ja neviem, či sa robia nejaké kontroly, 
nejaké sankcie u týchto detí, lebo rodičia jednoduchšie nepošlú do školy, ale zoberú ich so 
sebou do nemocnice aj keď nie sú choré. Čiže to je jedna vec, kde teda sú samozrejme 
ohrozené s tými, ktoré sú choré a za chvíľu aj oni niečo nachytajú. To je jedna vec, či sa robia 
nejaké kontroly a tie sankcie. 
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade kontroly detí, deje sa tak, aspoň v tomto prípade, máme na mysli zrejme Základnú 
školu na Ulici I. Krasku. Deje sa tak na úrovni vedenia školy a mestskej polície, táto kontrola 
je priebežne vykonávaná, samozrejme je ťažko dokázateľné, alebo skontrolovateľné ak tie 
deti idú do nemocnice s rodičmi, že nejdú tam hlavne kvôli problémom detí a je tam 
v niektorých triedach zavedená dvojzmennosť.  
 
 
MUDr. Hrdlík:  
Ja len reagujem na MUDr. Tomka. Máme tieto problémy, vieme o nich a vieme o nich aj 
v nemocniciach a proste ja by som nadviazal na pohyb tých školopovinných deti. Ak by bolo 
možné, máme túto možnosť, pretože sme zriaďovateľmi základných škôl, dohodnúť sa 
s učiteľmi, s triednymi učiteľmi, že platí jedine ospravedlnenka, ktorá je v žiackej knižke, 
alebo v študentskom preukaze, pretože vie to skontrolovať rodič a je vie to skontrolovať aj ten 
učiteľ. Pretože, veľa ľudí chodí a žiada tie ospravedlnenky a dáva sa to na papier, alebo čosi 
inde a tým pádom študent je tvor, proste ako vypočítavý, vie si to nájsť, takže ja už dávno 
praktizujem túto alternatívu na ambulancii, pretože je to proste na viditeľnom mieste a vie to 
skontrolovať každý.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


